
Zápis z výroční členské schůze 
ZO Českého zahrádkářského svazu Chodov konané dne 1.4.2017 v KASSu  

 
Přítomní delegáti :  viz presenční listina 
 
Schůzi řídil předseda ZO př. Jiří Žďárský, přítomno bylo 38 z 50  delegovaných zástupců, tedy nadpoloviční 
většina a schůze byla tím usnášeníschopná. Schůze se řídila programem uvedeným na pozvánce. 

 
1. Zpráva o činnosti za r. 2016  

   V září byla uskutečněna místní výstava v sále KaSSu s výborným výsledkem, návštěvou i hodnocením. 
Drobné náklady na výstavu jsme pokryli z našich prostředků, sál i svoz exponátů pokryl KASS.Výbor 
ZO děkuje všem, kteří poskytly výpěstky a zejména těm, co se podíleli na instalaci výstavy. Výstavy se 
účastnili i někteří členové ze ZO Svatava-Čistá a Rotavy. Výstava byla kladně hodnocena i na schůzi 
republikové rady ČZS. 
   Knihovna nám poskytla zázemí pro uspořádání tří besed v dubnu, červnu a září, pro zahrádkáře i 
veřejnost,  se zahrádkářskou tématikou spojených s promítáním snímků z osad a informací z internetu. 
Lektory byli Žejdl a Žďárský, ale podstatou těchto besed byly dotazy a diskuse mezi účastníky.  
   V chodovském Zpravodaji každý měsíc nabízíme „Radíme zahrádkářům“. 
   Pro potřeby našich osad byl sestaven vzorový Osadní řád a to ve dvou variantách – stručné a podrobné 
a je zveřejněn na našem webu ZO a je na osadách jak tento vzor využijí. 
   Průběžně dle dodaných přihlášek je upravována evidence členské základny. Rovněž tak i doplňování a 
aktualizace našich webových stránek (www.zahradkari.cz/zo/chodov). 
   Od pololetí byl zahájen separovaný sběr biologického odpadu do nádob-kontejnerů umístěných MěÚ na 
osadách. Přes určité problémy lze konstatovat, že se zavedl. 
   Neúspěšně bylo jednáno s MěÚ o možnostech zavedení rozvodů vody a elektřiny na osadě č.3 z důvodu 
striktního postoje MěÚ (stavební uzávěra) bez ochoty přistoupit na časově omezenou dohodu, i když 
budoucí uvažované využití je časově velmi vzdáleno. 
   Předseda ZO jednal na Pozemkovém úřadu K.V. o získání pozemku pod osadou 9 pro zahrádkáře. 
Prodej je možný, ale jen fyzickým osobám – členům ČZS. Předem však je potřeba uvést pozemek do 
užitného stavu (zarostlý stromy a křovím) a to vč. příslušných povolení. 
   V průběhu roku byly uskutečněny tři schůze výboru ZO a správců osad k aktuálním problémům Rovněž 
byly zástupcům osad předány Rukověti zahrádkáře. Jednání Územního sdružení Sokolov se pravidelně 
účastní předseda ZO. 
 

2. Zpráva o hospodaření 

př. Mazurová předložila pokladní zprávy za účetní rok 2016 vč. ústního komentáře. Tato zpráva je 
zveřejněna již od února na webu ZO. Zpráva obsahuje zvlášť hospodaření ZO  a zvlášť přehled účelových 
prostředků jednotlivých osad. Ke zprávám nebyly vzneseny žádné připomínky ani od kontrolní komise 
ani z pléna. Požádala o zrušení morálně zastaralých a již nepožívaných  počítačových prostředků 
pořízených před 10-ti lety. Rovněž žádá o převedení zbytkových účelových prostředků od zrušených osad 
do prostředků ZO. 
 

3. Členská základna a komunikace 

   Vloni byla dvakrát písemně projevena snaha o navázání kontaktů s osadou č.12 avšak bez odezvy. 
Protože se nenalezl nový správce osady, ani nebyly uhrazeny čl.příspěvky, byla osada (14 členů) v rámci 
ZO zrušena. 
   Osada č.15 ( 8 členů) požádala na výborové schůzi koncem roku 2016 o zpětvzetí do ZO Chodov a  tato 
výroční schůze začlenění schválila. 
   Komunikace v rámci ZO mimo schůzí je výhodné provádět prostřednictvím webových stránek a mailů. 
Prohlížejte si občas náš web! Je potřebné, aby na osadách měli správci jmenovány své zástupce nejlépe 
s přístupem na internet. Často se totiž stává, že pro nedostupnost správce nelze zajistit včasnou 
informovanost. Výbor ZO žádá o doplnění kontaktů na zástupce správců osad. 
 



4. Návrh činnosti na r. 2017 

- uspořádat tradiční výstavu zahrádkářů ve spolupráci s KASS v termínu 16.9 jako „otevřenou“. K účasti 
přizvat i další ZO okresu i neorganizované zájemce. 
- pokračovat v pořádání besed  s tématy zahrádkaření ve spolupráci s knihovnou 
- v rámci propagace poskytovat články do Zpravodaje 
- na osadách dle jejich potřeb konkretizovat osadní řády ( vzory jsou předloženy) 

 

5. Diskuse 

- Byla kritizována organizace sběru odpadů, jak přistavování velkoobjemových tak i bio kontejnerů. 
Jedinou osobou, kde lze vznášet požadavky je zatím správa města- paní Nehybová – bez zastupování! 
Žádáme správce, konkrétní připomínky upřesněte písemně předsedovi ZO (mailem nebo v diskusi na 
webu) do poloviny května, aby mohly být projednány na MěÚ. (Zástupci města byli pozváni na tuto 
schůzi, ale omluvili se). 
- Osadní řády mají svůj smysl, dávají oporu především starším členům, kteří se nedokážou sami 
dostatečně bránit např.proti bezohlednosti jiných 
- Proběhla informace i nesmyslnost některých požadavků o ptačí chřipce 

- Byla diskutována situace kolem stavební uzávěry na osadách 3,4 i tvrdý přístup města 
k požadované dohodě se zahrádkáři. Dělají ze zahrádkářů nevolníky. Na základě toho je požadována 
nejprve konzultace s právníkem na ústředí ČZS a pak také stanovení postupu, jak zájmy zahrádkářů 
prosadit do jednání zastupitelstva města, když jeho úředníci nejsou ochotni se dohodnout. 
- Navrženo, vyřazované technické prostředky zařadit na webu do rubriky Burza 
- Osada 11 - pokud bude končit správce osady, musí svolat osadní schůzi za účasti členů výboru ZO 
a uspořádá se volba nového 
 

6. Usnesení výroční schůze 

Výroční schůze: 
-     schvaluje  zprávu předsedy ZO o činnosti za r. 2016 a body z minulého usnesení považuje za splněné 
- schvaluje zprávu o hospodaření za r. 2016 
- schvaluje předložený návrh činnosti na r. 2017 
- ukládá předsedovi ZO pokračovat v získání pozemku 2657/1 pro zahrádkáře 
- souhlasí z úhradou občerstvení na této schůzi z prostředků ZO 
- ukládá správcům osad motivovat členy k účasti a pomoci se zářijovou výstavou v KASSu   
- souhlasí se zrušením starých počítačových prostředků z r.2007 
- při zrušení osady budou po dvou letech zbylé účelové prostředky převedeny ve prospěch ZO 
- vyžádat právní podporu ústředí ČZS k problematice územního plánu a stavební uzávěry 
- najít postup jak prosadit zájmy zahrádkářů do jednání městského zastupitelstva 
- požaduje projednání lepší organizace svozu odpadů pro zahrádkáře  s MěÚ 
- přijímá zpět do ZO dříve odstoupivší osadu 15 se správcem paní Grillovou 
- správci osad zajistí kontakty na své zástupce (jméno, adresa, telefon, mail) 

 
 
 
 

Jiří Žďárský – předseda ZO ČZS Chodov                            Zapsal: J. Königsmark 
         Chodov 10.4.2017 


